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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
Dobór i sprzedaż obuwia medycznego.  
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UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą

mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

KUPIĘ MOTOCYKLE

tel. 726-085-110
PILNIE KUPIĘ

 - ciągnik URSUS ZETOR MTZ lub inne
 - przyczepę leśną samozaładowczą      
   (Palms  farma lub inne), 
 - ładowarkę teleskopową
 - rozsiewacz wapna RCW. 

Może być do remontu

tel. 782655123/ 66965351

      SHL, WSK, WFM,
Junak, Simson,            

MZ, Komar, 
Romet, 

Jawa,
 NSU

i inne 

J U Ż  7  K W I E T N I A
WYBORY SAMORZĄDOWE

KOSTRZYN NAD ODRĄ

7 kwietnia w całym kraju 
odbędą się wybory sa-
morządowe, ale już dzisiaj 
robi się coraz goręcej... 
W zbliżających się wyborach samo-
rządowych wybierać będziemy swo-
ich przedstawicieli do rad gmin, rad 
powiatów, sejmików województw 
i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz 
decydować o obsadzeniu stanowisk 
wójtów, burmistrzów i prezydentów 
miast. Lokale wyborcze będą czynne                                                                               
7 kwietnia 2024 roku od godziny 
7:00 do 21:00.
W Kostrzynie nad Odrą w roku 
2018 burmistrzem został po raz ko-
lejny Andrzej Kunt, który do Rady 
Miasta wprowadził aż 12 radnych. 
Nic więc dziwnego, że jako pierwszy                               
ogłosił start w wyborach samorzą-
dowych, gdzie będzie ubiegał się 
o kolejną kadencję. 
6 lat temu o fotel burmistrza ubiegał 
się również Łukasz Dombek, który 
w tym roku po raz kolejny staje do 
walki o zwycięstwo w wyborach na 
czele swojego komitetu.
Na scenie politycznej pojawił się 
także komitet KWW Kostrzyn Plus 
niezwiązany z żadną partią polo-
ityczną, ale jak ustaliliśmy, wystawi 
swojego kandytdata na burmistrza 
i radnych w większości okręgów.
Aktywnie działa także Platforma 
Obywatelska w Kostrzynie nad 
Odrą, która to na pewno wystawi                                                               
swoich kandydatów na radnych 
miejskich, powiatowych oraz bur-
mistrza. 
Co ciekawe, Prawo i Sprawie-
dliwość w Kostrzynie nad Odrą 
w  zbliżających się wyborach sa-
morządowych zdecydowało się nie 
wystawiać list do miasta, zatem nie 
będzie kandydata na burmistrza, 
radnych miejskich ale na pewno  
będzie silna lista do Rady Powiatu. 
Warto w tym miejscu nadmienić, 
że od lutego br. ma działać w na-
szym mieście Biuro Poselskie Posła 
na Sejm RP Władysława Dajczaka, 
gdzie mieszkańcy uzyskają pomoc 
w wielu sprawach. 
W chwili zamknięcia numeru można 
było jeszcze rejestrować komitety...
Kto zatem wystartuje? Na to mu-
simy jeszcze poczekać, choć media 
społeczne aż kipią od giełdy na-
zwisk. Pierwsi ujawnią się kandyda-
ci w wyborach do rad gmin, rad po-
wiatów, sejmików województw i rad 
dzielnic m.st. Warszawy - termin                       
mija 4 marca. Tymczasem do dnia 
14 marca komitety zgłaszać będą 
kandydatów na wójtów, burmi-
strzów, prezydentów miast.
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OBWIESZCZENIE 
Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą

z dnia 9 lutego 2024 roku

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Na podstawie art. 422 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. - Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2023 r. poz. 2408) Burmistrz Mia-
sta Kostrzyn nad Odrą podaje do publicznej wiadomości informację o okręgach wyborczych, ich granicach 
i numerach, liczbie radnych wybieranych w okręgach wyborczych oraz siedzibie Miejskiej Komisji Wyborczej 
w Kostrzynie nad Odrą w wyborach organów jednostek samorządu terytorialnego zarządzonych na dzień 
7 kwietnia 2024 r.:

Numer 
okręgu 

wyborczego
Granice okręgu wyborczego

Liczba radnych 
wybieranych 

w okręgu

1
Stefana Czarnieckiego, Komisji Edukacji Narodowej, Nadbrzeżna, Osiedle Parkowe,
Osiedle nad Wartą, Parkowa, Plac Wolności, Rzeczna, Wędkarska, Zaułek Wodny, 
Żeglarska

1

2

Aleja Kasztanowa, Bastionowa, Berlińska, Bukowa, Chyżańska, Gimnazjalna,
 Gorzyńska, Graniczna, Handlowa, Jana z Kostrzyna, Mikołaja Kopernika, 
Królewska, Książęca, Mostowa, Osiedle 3 Maja, Plac Ratuszowy, Plac Zamkowy, Przyforteczna, 
Władysława Sikorskiego, Spichrzowa, Strzelecka, Św. Klemensa, 
Wodna, Kardynała Stefana Wyszyńskiego 1 - 7 oraz 9 - 41 nieparzyste, Zakole, 
Zaułek Kościelny

1

3

Dębowa, Jasna, Jaworowa, Jodłowa, Jana Karskiego, Klonowa, Łódzka, Na Skarpie, 
Osiedle Kolejowe, Osiedle Pod Lasem, Osiedle Warniki, Plac Grunwaldzki, 
Południowa, Księdza Franciszka Skałby, Świerkowa, Tarasowa, Widokowa, 
Wierzbowa, Witnicka, Wschodnia, Kardynała Stefana Wyszyńskiego 8 - 40B parzyste, 
Kardynała Stefana Wyszyńskiego od 43 do końca, Zaułek Klonowy

1

4
Generała Józefa Bema, Gorzowska od nr 72 do końca, Królowej Jadwigi, 
Generała Tadeusza Kutrzeby, Marzeń, Miła, Pogodna, Przyjazna, Radości, 
Saperska, Majora Henryka Sucharskiego, Szczęśliwa, Wojska Polskiego

1

5 Bolesława Chrobrego, Marii Konopnickiej, Adama Mickiewicza, 
Henryka Sienkiewicza, Targowa 1

6 Gorzowska od nr 1 do nr 70, Tadeusza Kościuszki, Krótka, Osiedle C 1
7 Osiedle B, Osiedle Słowiańskie, Osiedlowa, Plac Wojska Polskiego 1

8 Aleja Milenijna, Azaliowa, Działkowa, Indyjska, Jaśminowa, Młyńska, Ogrodowa, 
Osiedle Leśne, Północna, Pralników, Prosta, Różana, Sportowa, Tulipanowa 1

9 Dworcowa, Fabryczna, Jana Pawła II, Niepodległości, Plac im. Michała Kaczmarka, 
Osiedle Mieszka I od 37 do końca, Piastowska, Portowa, Solidarności, Sybiraków 1

10 Osiedle Mieszka I od nr 1 do nr 36 1
11 Ludwika Banaszaka, Chemików, Drzewna, Jagiellońska, Orła Białego, Papierników 1

12 Akacjowa, Czereśniowa, Kwiatowa, Malinowa, Słoneczna, Spokojna, 
Tadeusza Zawadzkiego, Turkusowa, Zielona, Złota 1

13
Asfaltowa, Belgijska, Energetyków, Główna, Stanisława Moniuszki, Morelowa, 
Eugeniusza Olczaka, Orzechowa, Owocowa, Promienna, Przemysłowa, Sadowa,
 Sosnowa, Szwedzka, Tysiąclecia, Wiśniowa, Włoska

1

14 Fryderyka Chopina, Cisowa, Cmentarna, Drzewicka, Gabriela Narutowicza, 
Rzemieślnicza, Szkolna, Środkowa, Zacisze 1

15

Boczna, Brylantowa, Brzoskwiniowa, Brzozowa, Bursztynowa, Cytrynowa, 
Dereniowa, Diamentowa, Dzika, Familijna, Grzybowa, Jagodowa, Jeżynowa, 
Kostrzyńska, Kościelna, Lawendowa, Leśna, Lipowa, Łączna, Łąkowa, Namyślińska, 
Nowa, Odrzańska, Piaskowa, Polna, Poziomkowa, Mikołaja Reja, Rubinowa, 
Szmaragdowa, Szumiłowska , Tartaczna, Topazowa, Topolowa, Ustronie, Waniliowa, 
Wąska, Wesoła, Wilcza, Willowa, Wiosenna, Wrzosowa, Żurawinowa

1

 

Siedziba Miejskiej Komisji Wyborczej w Kostrzynie nad Odrą mieści się: 
Budynek Urzędu Miasta w Kostrzynie nad Odra, ul. Graniczna 2

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą
/-/ Andrzej KUNT

I N F O R M A C J E
WYBORCZE

Głosować korespondencyjnie mogą wyborcy: 
1. którzy najpóźniej w dniu głosowania kończą 60 lat, lub
2. posiadający orzeczenie o znacznym lub umiarkowa-

nym stopniu niepełnosprawności w rozumieniu ustawy 
z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, 
w tym także wyborcy posiadający orzeczenie organu 
rentowego o: 

a) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na pod-
stawie art. 12 ust. 2, i niezdolności do samodzielnej                  
egzystencji, ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy                                                                                                 
z dnia 17 grudnia 1998 r. о emeryturach i rentach 
z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych,

b) niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na 
podstawie art. 13 ust. 5 ustawy wymienionej w pkt 2 lit. a,

c) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie 
art. 12 ust. 2 ustawy wymienionej w pkt 2 lit. a,

d) o zaliczeniu do I grupy inwalidów,
e) o zaliczeniu do II grupy inwalidów,
 a także osoby о stałej albo długotrwałej niezdolności 

do pracy w gospodarstwie rolnym, którym przysługuje 
zasiłek pielęgnacyjny, lub

3. podlegający w dniu głosowania obowiązkowej kwaran-
tannie, izolacji lub izolacji w warunkach domowych.

Zamiar głosowania korespondencyjnego powinien 
zostać zgłoszony do Komisarza Wyborczego w Gorzowie 
Wielkopolskim najpóźniej do dnia 25 marca 2024 r.,
 z wyjątkiem wyborcy podlegającego w dniu głosowania 
obowiązkowej kwarantannie, izolacji lub izolacji 
w warunkach domowych, który zamiar głosowania 
zgłasza do dnia 2 kwietnia 2024 r.

Głosować przez pełnomocnika mogą wyborcy, którzy naj-
później w dniu głosowania ukończą 60 lat lub posiadający 
orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełno-
sprawności, w rozumieniu ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r.             
o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych, w tym także wyborcy posiadający orze-
czenie organu rentowego o:
1. całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie 

art. 12 ust. 2, i niezdolności do samodzielnej egzystencji,                           
ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy z dnia 17 
grudnia 1998 r. о emeryturach i rentach z Funduszu 
Ubezpieczeń Społecznych,

2. niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na 
podstawie art. 13 ust. 5 ustawy wymienionej w pkt 1,

3. całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie 
art. 12 ust. 2 ustawy wymienionej w pkt 1,

4. o zaliczeniu do I grupy inwalidów,
5. o zaliczeniu do II grupy inwalidów, 
 a także osoby о stałej albo długotrwałej niezdolności 

do pracy w gospodarstwie rolnym, którym przysługuje 
zasiłek pielęgnacyjny.

Wniosek o sporządzenie aktu pełnomocnictwa powinien
zostać złożony do Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą
najpóźniej do dnia 29 marca 2024 r.

ZARZĄDZENIE NR 45/2024
BURMISTRZA MIASTA KOSTRZYN NAD ODRĄ  z dnia 6 lutego 2024 roku

w sprawie zapewnienia miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie  urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych
Na podstawie art. 114 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2022 r. poz. 1277 ze zmianami), art. 30 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze zmianami), w związku z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 29 stycznia 2024 roku w sprawie 
zarządzenia wyborów do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast 
(Dz.U. z 2024 roku, poz. 109), zarządzam, co następuje:
§1.1. Zapewnia się na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą miejsca 
przeznaczone na bezpłatne umieszczanie plakatów wszystkich              
komitetów wyborczych:
1) tablice ogłoszeniowe zlokalizowane na terenie Miasta                         

Kostrzyn nad Odrą:
1. Targowisko Miejskie ul. Mickiewicza,
2. Plac Wojska Polskiego, 
3. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego (po stronie placu zabaw),
4. ul. Orła Białego,
5. Osiedle Szumiłowo, 
6. ul. Niepodległości ( po stronie MOSiR ),
7. Osiedle Leśne,
8. ul. Jana Pawła II. 

2) Wykaz miejsc, o których mowa w § 1.1 podlega podaniu do 
publicznej wiadomości w drodze informacji Burmistrza Mia-
sta Kostrzyn nad Odrą umieszczonej na tablicy ogłoszeń przy 
Urzędzie Miasta, a także w Biuletynie Informacji Publicznej 
Urzędu Miasta: https://www.bip.kostrzyn.pl

3) Plakaty i hasła wyborcze oraz urządzenia ogłoszeniowe usta-
wione dla celów prowadzenia kampanii wyborczej nieusunię-
te przez zobowiązanych do tego pełnomocników wyborczych 
w terminie 30 dni po dniu wyborów zostaną usunięte na 
koszt  zobowiązanych.

4) Ustawianie własnych urządzeń ogłoszeniowych na terenach, 
budynkach i budowlach, których właścicielem jest Miasto 
Kostrzyn nad Odrą może nastąpić wyłącznie po uprzednim 

uzyskaniu zgody Burmistrza Miasta.
§2. Urzędowe obwieszczenia wyborcze umieszczone będą na tere-
nie miasta na tablicach :
1) ogłoszeniowej znajdującej się przed budynkiem Urzędu Miasta,
2) wystawionych przy Aptece „Centrum” Osiedle Słowiańskie, 

ul. Gorzowskiej (parking),  ul. Drzewickiej (sklep Delikatesy),                      
ul. Orła Białego (skwer ul. Solidarności / Orła Białego),  
ul. Wojska Polskiego (sklep Dino), a także w Biuletynie Infor-
macji Publicznej https:// www.bip.kostrzyn.pl

§ 3. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą 
                                                      dr Andrzej Kunt



3nr 2 (129) / 2024 Luty 2024

DYMAREK
HURTOWNIA STALI

www.stalhurt-dymarek.pl

Kostrzyn nad Odrą, ul. Sosnowa 15

505 347 683 lub 513 095 846

Godziny otwarcia:

pon-pt 7:30-16:00 / sob 8:00-14:00

ART.BHP i PPOŻ.
WYROBY HUTNICZE

OFERUJEMY DOWÓZ DO KLIENTA

ATRAKCYJNE CENY

GODZINY OTWARCIA
PONIEDZIAŁEK -PIĄTEK 10:00-18:00
SOBOTA 10:00-14:00

ŚWIAT ZABAWEK URWIS
ULICA WODNA 3E
KOSTRZYN NAD ODRĄ

TEL. 500 300 200www.facebook.com/zabawkikostrzyn44
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tel. 575 808 301
ul. Mickiewicza 22F, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

www.sylwiamazurek.com

Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

Jak zostać kandydatem na członka obwodowej komisji wyborczej?
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Zadania obwodowej komisji wyborczej
1) przeprowadzenie głosowania w obwodzie,
2) czuwanie w dniu wyborów nad przestrzeganiem 

prawa wyborczego w miejscu i czasie głosowania,
3) ustalenie wyników głosowania w obwodzie                              

i podanie ich do publicznej wiadomości,
4) przesłanie wyników głosowania do właściwej                 

komisji wyborczej.

Dieta za pracę w komisji
Za udział w pracach i szkoleniach obwodowych komisji                                                                                                                       
wyborczych w wyborach do rad gmin, rad powiatów, 
sejmików województw i rad dzielnic m.st.Warszawy 
oraz wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów 
miast przysługuje dieta. Przewodniczący obwodowej 
komisji otrzymają 900 zł, zastępcy przewodniczącego 
800 zł, a członkowie komisji 700 złotych. 

Kto może być kandydatem na członka obwodowej 
komisji wyborczej?
Kandydatem do składu komisji może być osoba               
posiadająca prawo wybierania, tj. osoba, która:
1) jest obywatelem polskim,
2) najpóźniej w dniu zgłoszenia kończy 18 lat,
3) nie jest pozbawiona praw publicznych prawomoc-

nym orzeczeniem sądu,
4) nie jest pozbawiona praw wyborczych prawomoc-

nym orzeczeniem Trybunału Stanu,
5) nie jest ubezwłasnowolniona prawomocnym orze-

czeniem sądu. 

Uwaga! Kandydatem do składu komisji może być osoba, 
która stale zamieszkuje na obszarze województwa, w któ-
rym jest zgłaszana do komisji i jest ujęta w Centralnym                                                                                                    

Rejestrze Wyborców w stałym obwodzie głosowania 
w jednej z gmin na obszarze tego województwa.

Kandydatem do składu komisji nie może być:
1) kandydat w wyborach,
2) komisarz wyborczy,
3) pełnomocnik wyborczy komitetu wyborczego,
4) pełnomocnik finansowy komitetu wyborczego,
5) urzędnik wyborczy,
6) mąż zaufania,
7) obserwator społeczny
8) osoba będąca w stosunku do kandydata w wyborach:
a) małżonkiem,
b) wstępnym,
c)  zstępnym,
d) rodzeństwem,
e) małżonkiem zstępnego, wstępnego lub przysposo-

bionego,

f) osobą pozostającą w stosunku przysposobienia
- jeżeli kandydat kandyduje w okręgu wyborczym, 

dla którego właściwa jest dana komisja,
9) pełnomocnik, o którym mowa w art. 55 Kodek-

su wyborczego, w komisji właściwej dla obwodu            
głosowania osoby udzielającej pełnomocnictwa 
do głosowania w jej imieniu.

Co zrobić, aby zostać kandydatem
na członka obwodowej komisji wyborczej?
Jeśli chcesz zostać członkiem obwodowej komisji 
wyborczej, skontaktuj się z komitetem wyborczym. 
Możesz też samodzielnie zgłosić swoją kandydaturę 
urzędnikowi wyborczemu za pośrednictwem urzędu                                                                                                         
gminy lub komisarzowi wyborczemu, wtedy w przy-
padku konieczności uzupełnienia składu komisji 
przez komisarza wyborczego Twoja kandydatura 
może zostać wykorzystana. Zgłoszenia kandydatów na 
członków komisji dokonywane przez pełnomocników 
komitetów wyborczych przyjmują urzędnicy wybor-
czy właściwi dla gminy, w której siedzibę ma dana ko-
misja, za pośrednictwem urzędu gminy (w Warszawie 
zgłoszenia przyjmowane są za pośrednictwem urzę-
dów dzielnic m.st. Warszawy, właściwych dla siedziby 
danej komisji).

Termin zgłaszania 
na członków obwodowych komisji wyborczych
Zgodnie z Kalendarzem wyborczym termin na                      
zgłaszanie przez pełnomocników komitetów wybor-
czych kandydatów na członków obwodowych komisji 
wyborczych upływa 8 marca 2024 r.
Obwodowe komisje wyborcze powołane zostaną do 
dnia 18 marca 2024 roku.
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NISKA EMISJA - PALĄCY PROBLEM
CZG-12

Celowy Związek Gmin CZG-12 działając na obszarze 16 gmin województwa lubuskiego i 1 gminy woj. zachodniopomorskiego                   
stanowi dużą jednostkę terytorialną (180 tys. mieszkańców),  która w swych działaniach związanych z gospodarką odpadami                                        
porusza również szereg problemów związanych z prawidłową selektywną zbiórką odpadów, bioróżnorodnością, odpowiedzialną 
konsumpcją. W działaniach edukacyjnych wskazuje również na problem czystości powietrza. 
Województwo lubuskie jest najbardziej zalesionym 
województwem w Polsce, jednak również w tym                                                                                                                                    
obszarze występuje smog. Głównymi  lokalnymi  źró-
dłami   zanieczyszczeń są kominy domów ogrzewanych                                                                                                                    
indywidualnie i transport samochodowy. W ramach                                                                                                                       
prowadzonych działań edukacyjnych Celowy Związek 
Gmin CZG-12 wielokrotnie poruszał temat szkodliwego                                                                                                                               
wpływu spalania odpadów na środowisko i zdrowie 
człowieka. Dzięki pozyskanym środkom z Wojewódz-
kiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Zielonej Górze w ramach Programu Regio-
nalnego Wsparcia Edukacji Ekologicznej skierowano 
działania informacyjne do mieszkańców i dzieci.

Wobec zmian gospodarczych oraz  ekonomicznych 
CZG-12 widzi potrzebę szerszej edukacji na temat 
właściwego postępowania z odpadami, zwłaszcza 
szkodliwości spalania odpadów w piecach domowych. 
Gminy członkowskie CZG-12 to w większości małe 
miejscowości, w których większość domów ogrzewa-
na jest indywidualnie (piece węglowe i na drewno). 
Docierając z informacją do dzieci CZG-12 będzie 
chciało wpłynąć na zmianę nawyków (zmiana środka 
transportu) oraz uwrażliwić dorosłych na szkodliwość 
niewłaściwego postępowania z odpadami (spalanie 
w piecach). 

W ramach pozyskanych środków zewnętrznych                        
z Regionalnego Programu Wsparcia Edukacji Ekolo-
gicznej (środki NFOŚiGW oraz WFOŚiGW w Zielo-
nej Górze) do dorosłych skierowano akcję plakatową 
za pośrednictwem urzędów gmin i instytucji podle-
głych gminom. Przygotowane zostały broszury eduka-
cyjne dla dorosłych i dzieci. W październiku zorgani-
zowany został konkurs „Jak dbać o czyste powietrze?”,                         
w którym udział wzięło ponad 1400 dzieci ze szkół 
podstawowych! Głównym partnerem w przygoto-
waniu materiałów i konkursu była firma Ekorum                                                                                         
z Poznania. Do realizacji planowane są jeszcze                          
spotkania z dziećmi w szkołach (ok. 500 dzieci).
Każdy z nas może mieć wpływ na zmniejszenie zanie-
czyszczenia powietrza - wybierając mniej emisyjny 
sposób ogrzewania domu, przemieszczając się zamiast 
autem spalinowym - komunikacją miejską, rowerem 
lub pieszo. W walce o dobrą jakość powietrza liczy 
się działanie każdej osoby. Rozwijanie świadomości 
i zmiana postaw mieszkańców powinny być wspólnym 
celem lokalnych społeczności. Różnego rodzaju dzia-
łania edukacyjne i informacyjne, prowadzone zarówno                                                                                                     
wśród dzieci, jak i dorosłych, mają kluczowe znaczenie 
w rozwiązaniu problemu zanieczyszczonego powie-
trza oraz zagrożeń płynących z występowania zjawiska 
smogu.

Zadanie pod nazwą: „Niska emisja-palący problem. 
Działania edukacyjne na terenie Celowego Związku 
Gmin CZG-12 na rzecz ochrony powietrza” ma na celu 
podniesienie świadomości dzieci i dorosłych w temacie 
niskiej emisji. Działania będą miały charakter eduka-
cyjny w zakresie podniesienia świadomości ekologicznej 
i będą realizowane do września 2024 roku.

Celowy Związek Gmin CZG-12
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Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą
KOSTRZYN NAD ODRĄ

           od dnia 14 grudnia 2023 roku do 08 lutego 2024 roku 
24.01.2024 roku podpisana została z WFOŚ 
umowa dofinasowania projektu pn. „Współpraca                                                                               
w zakresie edukacji ekologicznej kostrzyńskich 
szkół z Parkiem Narodowym „Ujście Warty”.                         
Polega on na przeprowadzeniu warsztatów przy-
rodniczych dla wszystkich uczniów ze szkół 
podstawowych na terenie Kostrzyna nad Odrą. 
Łączny koszt warsztatów to prawie 66 tys. zł, a 
kwota dofinansowania wynosi ponad 59 tys. zł. 
Warsztaty odbywają się od listopada 2023 roku 
do marca 2024 roku w Ośrodku Edukacyjnym 
w Chyrzynie i w Ośrodku Muzealno-Edukacyj-
nym w Słońsku. 

25 stycznia 2024 roku odbyło się doroczne 
Spotkanie Noworoczne z reprezentantami ko-
strzyńskiego biznesu, sąsiednich samorządów, 
służb publicznych, by podsumować ostatni rok 
i przedstawić plany rozwoju na najbliższy okres. 
Jest to również okazja, by podziękować firmom 
za wspieranie  kostrzyńskiej społeczności, w 
dziedzinie oświaty, kultury i sportu. Spotka-
nie Noworoczne było również okazją do złoże-
nia podziękowań dla kostrzyńskich firm, które                 
aktywnie wspierają jednostki organizacyjne      
miasta i organizacje pozarządowe. Słowa podzię-
kowania skierowane zostały do firm:
1. KSSSE
2. Telemond
3. ICT Poland
4. Arctic Paper S.A.
5. Hanke Tissue
6. Filus Metal
7. Polchar 
8. BAC Polska
9. IKAA Suchomel
10. Dominik Polska

W tegorocznym spotkaniu wziął udział także 
Mer miasta partnerskiego Sambor w Ukrainie                     
Yurij Hamar. W swoim wystąpieniu złożył 
na  ręce  Burmistrza Miasta podziękowanie dla 
wszystkich mieszkańców Kostrzyna za wspar-
cie mieszkańców Sambora od początku agresji                           
Rosji na Ukrainę. Przekazał również bardzo 
symboliczny prezent, którym jest flaga Ukrainy 
z podpisami mężczyzn-mieszkańców Sambora 
walczących na froncie.’

31 stycznia br. złożony został wniosek o dofina-
sowanie do programu Lubuska Baza Sportowa 
pn. „Opracowanie programu funkcjonalno-użyt-
kowego  dot. budowy stadionu lekkoatletyczne-
go w Kostrzynie nad Odrą”. Całkowita wartość                    
projektu to 150.000 zł, natomiast Kostrzyn            
ubiega się o dofinasowanie w kwocie 75.000 zł.

31 stycznia br.  podpisaliśmy Umowę dofi-
nasowania budowy nowego placu zabaw przy                          
ul. Słonecznej na kwotę 190 tysięcy złotych.                 
Planowany koszt budowy wynieść ma 312 tys. 
zł. Inwestycja dofinansowana jest z Programu               
Rozwoju Obszarów Wiejskich. Planowane                                                            
zakończenie robót jest na II kwartał 2024 r.

1 lutego br. w Urzędzie Miasta odbyło się spo-
tkanie, którego celem była analiza dokumentu 
strategicznego pn. „Współpraca Transgraniczna 
miast Seelow i Kostrzyna we wspólnym obsza-
rze powiązań nad Odrą i Wartą”. Na spotkaniu 
obecni byli burmistrz miasta Seelow Robert Nitz, 
burmistrz miasta Kostrzyn nad Odrą dr Andrzej 
Kunt oraz pracownicy odpowiedzialni za realiza-
cje projektów.

W okresie sprawozdawczym 
Referat Inwestycji i Remontów wykonał: 
16 stycznia br. ponownie ogłoszono postępo-
wanie o udzielenie zamówienia publicznego w 
trybie podstawowym na realizację usługi pn: 
„Staranne i kompleksowe sprzątanie pomiesz-
czeń Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą przy                           
ul.Granicznej 2-4, Pałac Ślubów ul. Kopernika 1 i 
pomieszczenia Straży Miejskiej przy ul. Kopernika 
4a”. Na w/w zadanie w dniu 7 luty została pod-
pisana umowy z firmą Poziom Serwis Sp. z o.o. 
ul. Myśliborska 22/104 , 66-400 Gorzów Wlkp. 
na kwotę 232.244,52 zł brutto.

17 stycznia br. przesłano do publikacji w Dzien-
niku Urzędowym Unii Europejskiej ogłoszenie o 
zamówieniu w trybie przetargu nieograniczone-
go na realizację usługi pn.: ”Całoroczne utrzyma-
nie terenów zieleni miejskiej na obszarze miasta 
Kostrzyn nad Odrą”. Zamówienie podzielone jest 
na trzy zadania częściowe. Otwarcie ofert zapla-
nowane jest na 22.02.2024 r.

30 stycznia br. w Biuletynie Zamówień Publicz-
nych opublikowano ogłoszenie o zamówieniu w 
trybie podstawowym na realizację zadania pn.: 
„Utworzenie miejsca rekreacji przy ul. Słonecznej 
w Kostrzynie nad Odrą”, dofinansowanego w ra-
mach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata 2014-2020, obejmującego wyposażenie 
terenu w obiekty małej architektury obejmujące 
zestaw zabawowy, zestaw zabawowy z linarium, 
huśtawkę, huśtąwkę typu ”bocianie gniazdo”, 
huśtawkę wagową, piaskownicę, karuzelę bujaki, 
bramki do gry w piłkę nożną, piłkochwyty, ławki 
z oparciem, kosze na śmieci, ławkę łukową oraz 
wykonanie nawierzchni bezpiecznej piaskowej 
i  trawiastej. Otwarcie ofert zaplanowane jest na 
15.02.2024 r.

Wydział Gospodarki Komunalnej w zakresie 
ochrony przyrody wydał  3 decyzje zezwalające 
na usuniecie drzew w ilości 140 szt. oraz krze-
wów z powierzchni  66 m² 
Rozpoczęto procedurę wydania decyzji o środowi-
skowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn.:
• rozwój zakładu Filuś Metal Wacław                        

Filuś z siedzibą w Kostrzynie nad Odrą przy                                                                                         
ul. Gorzowskiej 110 poprzez budowę wdro-
żenie urządzenia do malowania proszkowego 
na działce ew. nr 30/3 obręb Śródmieście,

• rozbudowa zakładu o halę produkcyjno-ma-
gazynową z funkcją lakierni wraz z częścią 
socjalno-biurową i niezbędną infrastrukturą                  
wraz z przeniesieniem części produkcji.                
(Inwestor: Telemond Sp. z o.o. ).

W zakresie zarządzania drogami 
Zawarto umowy związane z utrzymaniem dróg : 
• Równanie i uzupełnianie nawierzchni tym-

czasowych dróg z płyt drogowych PDTP 
120/80/16 o łącznej długości 6.258 km. 
Wartość  35.424,00 zł brutto, Wykonawca 
Adam Strelczuk ADAMS TRANSPORT,

• Roczny przegląd dróg powiatowych, gmin-
nych, wewnętrznych i obiektów (kładka, 
tunel, wiadukt drogowy) oraz sprawdzenie 
widoczności na przejazdach kolejowych. 
Wartość:  5.953,20 zł brutto. Wykonawca 
SCANLASER – Pracownia Badań i Technik 
Pomiarowych Sp. z o.o. 

• Równanie nawierzchni dróg gruntowych 
na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą. War-
tość:  13.689,90 zł. brutto, FIRMA TERBUD              
Czesław Kotliński

• Utrzymanie i konserwacja drogowych sy-
gnalizacji świetlnych na terenie miasta 
Kostrzyn nad Odrą. Wartość: 27.306,00 zł 
brutto, Wykonawca  F.P.H.U. Chećko Jacek 
Chećko

W okresie objętym sprawozdaniem przyjęto 
zgłoszenia awarii oświetlenia ulicznego:
• 36 zgłoszeń dotyczących awarii na urządze-

niach oświetlenia ulicznego stanowiących 
własność ENEA Oświetlenie sp. z o.o., któ-
rego konserwacją zajmuje się ENEA Oświe-
tlenie sp. z o.o.

• 17 zgłoszeń dotyczących awarii na urządze-
niach oświetlenia ulicznego stanowiących 
własność Miasta Kostrzyn nad Odrą, któ-
rego konserwacją zajmuje się P.H.U. ELEK-
TROCENTRUM Stanisław Gontarz.`

Przyjęto i przetworzono 79 wniosków o wpis do 
Centralnej Ewidencji i Informacji  o Działalności 
Gospodarczej, 

Wydano 9 zezwoleń na sprzedaż napojów alko-
holowych do spożycia w miejscu sprzedaży oraz 
7 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
do spożycia poza miejscem sprzedaży.
Wydano 2 licencje na wykonywanie transportu 
drogowego taksówką. Na dzień dzisiejszy wyda-
nych jest łącznie 46 licencji.

W zakresie ochrony zwierząt wykonano stery-
lizację 3 wolno żyjących kotów 3, zachipowano 
10 psów, dokonano adopcji 1 kota.
Z lekarzami weterynarii Karoliną Kalwa oraz 
Tomaszem Bil zawarto umowy na usługę wetery-
naryjną, w tym m.in. zapewnienie całodobowej                              
opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń     
drogowych z udziałem zwierząt na terenie                                                                           
Kostrzyna nad Odrą,  zapewnienie całodobowej 
opieki zwierzętom, przewiezienie psów do schro-
niska, szukanie opiekunów adopcyjnych. Razem 
wartość umów wynosi 74.336,40 zł.

Wydział  Gospodarki Przestrzennej 
i Obsługi Inwestora 
5 lutego br. rozstrzygnięto wynikiem pozytyw-
nym  przetarg na sprzedaż 1 działki przy ul.Pół-
nocnej pod zabudowę przemysłową - dochód 
netto 23.121.284,55zł

Wydział oświaty, kultury opieki w okresie spra-
wozdawczym wykonał:
Zarządzeniem nr 2/2024 Burmistrza Miasta zo-
stały ustalone na rok 2024 miesięczne dotacje 
dla niepublicznych przedszkoli i innych form 
wychowania przedszkolnego. Wysokość mie-
sięcznej dotacji na 1 dziecko dla przedszkoli 
niepublicznych wynosi 1.631,55 zł, a dotacja na 
1 dziecko w niepublicznym punkcie przedszkol-
nym wynosi 870,16 zł. 

27 grudnia 2023 r. podpisano porozumienie 
z  Ośrodkiem dla Osób Uzależnionych SP ZOZ 
„Nowy Dworek” w sprawie współpracy w zakresie                                                                                                  
zwiększenia dostępności pomocy terapeutycz-
nej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od               
alkoholu i ich rodzin oraz pomocy rodzinom  
zagrożonym przemocą. Na podstawie tego poro-
zumienia w Kostrzynie nad Odrą funkcjonuje  na 
ul. Kard. S. Wyszyńskiego 23 Poradnia Leczenia 
Uzależnień oraz Punkt Informacyjno-Konsulta-
cyjny. 

27 grudnia 2023 r. podpisano umowę z panem 
Maciejem Przybylskim o świadczenie usługi 
„Udzielanie bezpłatnego wsparcia psychologicz-
nego dla mieszkańców Kostrzyna nad Odrą”.  
Czynności będą wykonywane w gabinecie 
przy ul.  Kard. S. Wyszyńskiego 2 w wymiarze                                                                  
6 godzin tygodniowo (w każda środę w godzi-
nach od 10:00-13:00 oraz piątek od 15:00-18.:00). 
Realizatora zadania wyłoniono w trybie zapyta-
nia ofertowego, które zostało zamieszczone na 
Platformie Zakupowej na stronie miasta (wpły-
nęła 1 oferta ). 

16 stycznia br. zawarte zostały umowy z pod-
miotami prowadzącymi niepubliczne żłobki,               
tj. z  Fundacją „Euregio”, Marleną Brodziń-
ską prowadzącą żłobek „Kraina Marzeń” oraz                                                                                                       
Justyną Chmielewską-Nowak prowadzącą żłobek 
„Kwiatek 2”. Umowy określają warunki udziele-
nia dotacji celowej na dofinansowanie opieki na 
dzieci w żłobku w roku 2024. Zgodnie z uchwałą 
Rady Miasta dotacja na dziecko w żłobku niepu-
blicznym wynosi 300 zł miesięcznie. 

20 grudnia 2023 r. zarządzeniem nr 284/2023 
Burmistrza Miasta zostały ogłoszone konkursy 
ofert na realizację zadań publicznych określo-
nych w programie współpracy z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2024. Termin składani  
ofert upłynął 12 stycznia 2024 r., na realizację 
zadań wpłynęło 14 ofert.  Dnia 24 i 29 stycznia 
2024 r. odbyły się posiedzenia komisji konkur-
sowych. Zarządzeniem nr 43/2024 Burmistrza 
Miasta z dnia 2 lutego 2024 r. przyznano dotacje 
następującym organizacjom:
• UKS „Jedynka” - 25.000,00 zł;
• Kostrzyński Klub Karate - 16.000,00 zł;
• UKS „Dwójka” - 15.000,00 zł;
• UKS „Nukleon” - 20.000,00 zł;
• TS Celuloza Kostrzyn - 35.000,00 zł;
• KSSW „WildBears” - 5.000,00 zł;
• UKS Celuloza Kostrzyn - 15.000,00 zł;
• UKS „Czwórka” - 22.000,00 zł;
• MUKS „Przyjaciół Sportu” - 25.000,00 zł;
• Parafia Rzymsko – Katolicka p.w. NMP 

Matki Kościoła - 30.000,00 zł.

20 grudnia 2023 r. zarządzeniem nr 283/2023 
Burmistrza Miasta został ogłoszony konkurs 
ofert na realizację zadań z zakresu rozwoju spor-
tu. Termin składania ofert upłynął 12 stycznia 
2024 r., wpłynęły 4 oferty. Dnia 25 stycznia 2024 
r. odbyło się posiedzenie komisji konkursowej. 
Przyznane dotacje na realizację zadań z zakresu 
rozwoju sportu  w 2024 roku otrzymały: 
• TS „Celuloza” - 70.000,00 zł, 
• MUKS „Przyjaciół Sportu” - 39.000,00 zł, 
• Fundacja „Brydż Kostrzyn nad Odrą”   - 

6.000,00 zł. 
• Oferta organizacji 13F Kostrzyn nad Odrą – 

beach socer została odrzucona ze względów 
formalnych. 

Straż  Miejska w Kostrzynie  nad  Odrą   
w  omawianym  okresie  przeprowadziła: 
• 87 interwencji i 326 kontroli, w tym  197 

kontroli palenisk na terenie nieruchomości 
pod kątem spalania odpadów komunalnych 
i innych niedozwolonych materiałów oraz 
zgłoszone przez mieszkańców 2 interwencje, 

• 6 wspólnych patroli z Policją, w trakcie któ-
rych  podjęła 18  interwencji i 27 kontroli,   

• 3 kontrole pod kątem spożywania alkoholu 
w miejscach publicznych 

• 78 kontroli pod kątem ładu i porządku publ.,
• ujawniła 13  wykroczeń,7 spraw jest w toku,
• nałożyła  10 mandatów karnych na kwotę 850  zł., 
• pouczyła 3 osoby, 
• w trakcie patroli pieszych przeprowadziła 

8 kontroli w Parku Miejskim,
• 3  kontrole  na terenie targowiska miejskie-

go przy ul. Mickiewicza i  2 kontrole na tere-
nie bazaru przy ul. Sikorskiego  pod kątem 
przestrzegania Regulaminu porządkowego 
targowiska, 

• 11 kontroli miejsc przebywania osób 
bezdomnych wraz z pracownikiem OPS 
w trakcie których zastano 10 osób oraz 2 in-
terwencje wobec osób bezdomnych

• udzieliła 3 asyst w tym pracownikom                     
Urzędu Miasta, OPS i lekarzowi weterynarii, 

• usunęła 1 pojazd w trybie art. 130a P.R.D.
• zabezpieczyła 1 miejsce zdarzenia tj. prze-

chylone drzewo rosnące przy ul. Narutowicza 
wjazd do szpitala, stwarzające zagrożenie dla 
uczestników ruchu, 

• skierowała  8 wniosków o ukaranie do Sądu 
Rejonowego w Słubicach.
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Działania na pograniczu łączą. Euroregion Pro Europa Viadrina to most współpracy
WOJEWÓDZTWO LUBUSKIE

Powinniśmy tak patrzeć na świat, żeby nie szukać wrogów tam, gdzie mamy przyjaciół – marszałek 
Marcin Jabłoński na jubileuszu Euroregionu Pro Europa Viadrina zacytował słowa premiera Donalda 
Tuska. Uroczystość odbyła się 12 grudnia 2023 r. w Filharmonii Gorzowskiej. Jubileusz 30-lecia Euro-
regionu Pro Europa Viadrina stanowił doskonałą okazję do podsumowania osiągnięć, współpracy 
oraz prezentacji planów i przyszłych wyzwań.

Mądrzy mieszkańcy pogranicza porozu-
mieli się ze sobą i śmiało patrząc w przy-
szłość zaczęli robić rzeczy przełomowe. 
Przez te 30 lat robili rzeczy, które koja-
rzą mi się ze słowem most – powiedział                                          
Marszałek Województwa Lubuskiego                                       
Marcin Jabłoński, który osobiście 
uczestniczył w tworzeniu Euroregionu.                                           
Ten jubileusz to dla mnie także podróż 
sentymentalna. Czas szybko płynie, wów-
czas zaczynałem pracę w Słubicach jako 
osoba odpowiedzialna za współpracę                                                     
międzynarodową, a przede wszystkim 
polsko-niemiecką. Mówimy o długiej już 
30-letniej historii, a ja chciałbym nawią-
zać do czegoś, co się wydarzyło i dzieje 
się dzisiaj, a o czym usłyszałem jadąc tu. 
Dziś w Polsce dokonują się ważne rze-
czy, trwa debata nad powołaniem nowe-
go rządu. Jadąc tutaj słuchałem expose         
nowego premiera Donalda Tuska, który 
powiedział, że powinniśmy tak patrzeć 
na świat, żeby nie szukać wrogów tam, 
gdzie mamy przyjaciół. Mam poczucie 
dumy, że przez te 30 lat my wszyscy tak 
właśnie myśleliśmy i tak postępowaliśmy 
- podkreślił marszałek.
Działania na pograniczu to mosty 
między mieszkańcami pogranicza
Cieszę się, że znalazłem się wówczas 
w gronie mądrych ludzi, którzy patrzyli 
śmiało w przyszłość i zdołali przewidzieć, 
że przyjdą zmiany w naszym świecie 
i trzeba się w nie włączyć. Improwizując                  
i działając spontanicznie zaczęliśmy                                                      
robić rzeczy wielkie, przełomowe. Wtedy 
trudno było sobie wyobrazić, że Polska za 
kilka lat będzie członkiem Unii Europej-
skiej, że będziemy realizować projekty za 
unijne euro – mówił marszałek Marcin 
Jabłoński. Zaznaczył, że wiele działań                       
na pograniczu to różnego rodzaju mosty:                                                                                 
między dziećmi, młodzieżą, osobami 
starszymi, przedsiębiorcami i wszystkim                                                                
mieszkańcami pogranicza.

Dziękuję za te 30 lat wspólnych działań, 
przekazuję wyrazy szacunku i uznania. 
Życzę, abyśmy dalej kontynuowali naszą 
współpracę, abyśmy znaleźli nową for-
mułę i pomyśleli, jak powinny zmieniać 
się Euroregiony wraz ze światem, aby 
mieć godne i właściwe miejsce tutaj na 
polsko-niemieckim pograniczu. Nie daj-
my się odwieść od raz obranej drogi przez 
mosty prowadzące do Niemiec, do Polski. 
Niezależnie, czy pojawią się chmury w 
polityce zagranicznej, czy pojawią się na 
granicy tymczasowe kontrole. To wszyst-
ko minie. Niech żyje współpraca polsko-
-niemiecka, niech żyją Euroregiony! – ży-
czył Marcin Jabłoński.  
Trzy dekady współpracy
Jacek Wójcicki, Przewodniczący                                                                                                                         
Zarządu Stowarzyszenia Gmin Polskich                                                                                                                
Euroregionu „Pro Europa Viadrina”,                                                                        
przypomniał, że 21 grudnia 1993 r. 
w  pałacu Rogi koło Gorzowa Wlkp. 
przewodniczący ówczesnych stowarzy-
szeń podpisali umowę o utworzeniu                        
Euroregionu Pro Europa Viadrina. 
Wówczas linią dzielącą obie części                                                                       
Europy była Odra. Nazwa Euroregionu 
z łac. oznacza „do Europy przez Odrę”. 
Dziś z niezwykłą radością i dumą zwra-
camy się do państwa z okazji 30-letniej 
rocznicy powstania Euroregionu. To nie-
zwykłe wydarzenie symbolizujące współ-
pracę, siłę i jedność. Gorzów Wlkp. jako 
serce tego Euroregionu ma zaszczyt być 
częścią jego historii.  Minęły trzy dekady 
współpracy sąsiadów po obu stronach 
rzeki, budowy dosłownie i w przenośni 
„nowych ścieżek i dróg”. Sprawdziło się 
przysłowie: sąsiadów się nie wybiera - 
- sąsiadów się ma i trzeba z nimi żyć jak 
najlepiej. Dzięki Euroregionowi przeko-
naliśmy się, że nasz sąsiad jest pomocny, 
przyjacielski, że warto być z nim blisko. 
Myślę, że dziś nazwę Eureregionu można 
tłumaczyć już nieco inaczej: Dla Europy 

nad Odrą. Teraz Odra nie dzieli a łączy. 
Jesteśmy w jednej Europie i wspólnie dzia-
łamy, aby żyło się tu jak najlepiej. Jako 
włodarz Gorzowa cieszą mnie wszystkie 
inicjatywy Euroregionu, wspólne inwe-
stycje, współpraca kulturalna, sportowa 
i międzyludzka - mówił Jacek Wójcicki. 

Łączy nas wspólna historia, 
kultura i wyjątkowa przyroda
Rainer Schinkel, Przewodniczący Za-
rządu Mittlere Oder e.V. również na-
wiązał do historii powstania Euroregio-
nu.  W tych burzliwych czasach ten proces 
charakteryzował się duchem optymizmu 
i intensywnej współpracy. Nasza nazwa 
wyraża związek z regionem. Gminy          
po obu stronach granicy utrzymują ze 
sobą dziesiątki partnerstw, a niezliczone 
inicjatywy są realizowane każdego roku 
na poziomie samorządów, organizacji 
pozarządowych i mieszkańców opierając 
się na historii i kulturze. Przyczyniają 
się one do tego, ze nasz euroregion staje 
się coraz bardziej atrakcyjny i warto w 
nim żyć. Pierwsze nawiązane kontakty                                                                
w ramach projektów przerodziły się 
w przyjaźnie.  
Jadąc dziś do Gorzowa widziałem               
Europejski Szlak Rowerowy, rzekę Odrę, 
Twierdzę Kostrzyn, Park Narodowy                     
Ujście Warty, Muzeum Martyrologii 
w Słońsku, a w pięknym Gorzowie prze-
kraczałem Wartę. Nasz region łączy 
wspólna historia, kultura i wyjątkowa 
przyroda. Utrzymanie współpracy wy-
maga osobistego zaangażowania, re-
fleksji, słuchania i zrozumienia pozycji 
tej drugiej strony. Dziękuję za tą współ-
pracę i świętujmy dzisiaj razem - mówił                    
Rainer Schinkel, Przewodniczący                             
Zarządu Mittlere Oder e.V..    

Im silniejsze powiązania 
na pograniczu, tym silniejsza UE
Martin Kremer, Konsul Generalny                                                                               
Niemiec we Wrocławiu podkreślał,                                                                 
że współpraca polsko-niemiecka ponad                 
granicami stała się codziennością.                                                                            
Wskazywał, że wspólne inicjatywy                
pogranicza mają kluczowe znaczenie 
dla spójności europejskiej. W obszarach 
przygranicznych styka się Europa. Czym 
silniejsze te powiązania, tym silniejsza 
jest Unia Europejska. Euroregion po-
wstał 30 lat temu jako punkt łącznikowy, 
aby sprostać rozwojowi gospodarczemu 
i  społecznemu na pograniczu. Dzisiaj                       
Euroregion zapewnia, że granica nie sta-
nowi przeszkody dla lokalnej współpracy 
- dodał.
Głównym celem Euroregionu jest                  
pogłębianie współpracy partnerskiej 
w celu wykorzystania transgranicznych 
potencjałów, który ma być realizowany 
poprzez cztery cele: wspieranie wspólnej                                                                                  
tożsamości i myśli europejskiej, wspie-

ranie turystycznych i gospodarczych 
czynników lokalizacji, wzmocnienie 
wspólnej infrastruktury i usług publicz-
nych oraz wspieranie innowacyjności 
i edukacji.
Rolą Euroregionów jest koordynowanie i 
wspieranie współpracy przygranicznej w 
regionie, pomoc w nawiązywaniu i  no-
wych partnerstw polsko-niemieckich,                                                                                        
reprezentowanie interesów gmin,                   
pomaganie gminom w ich codziennej 
działalność, informowanie społeczno-
ści lokalnych o idei integracji europej-
skiej, realizacja funduszy pomocowych 
np. Programu Interreg.

Doświadczenie, integracja, rozwój  
Podmiotem Euroregionu po stronie 
niemieckiej jest stowarzyszenie Mittlere 
Oder e.V. z siedzibą we Frankfurcie nad 
Odrą (zrzesza obecnie 15 członków),                
a po stronie polskiej Stowarzyszenie                                                                        
Gmin Polskich Euroregionu „Pro                    
Europa Viadrina“ z siedzibą w Gorzowie                                                                      
(zrzesza 28 gmin i trzy powiaty). Przed-
stawiciele Euroregionu uczestniczą 
w pracach licznych gremiów, gdzie dzielą                                                                                       
się doświadczeniem, m.in. w ramach 
Polsko-Niemieckiej Komisji Między-
rządowej ds. Współpracy Regionalnej 
i  Przygranicznej oraz Komitetu Mo-
nitorującego Program Współpracy                           
INTERREG Brandenburgia-Polska.

Małe projekty - wielkie sprawy 
Ważnym narzędziem działalności                  
Euroregionów jest Fundusz Małych 
Projektów. W jego ramach zrealizowa-
no kilkanaście tysięcy projektów, a jego 
celem jest wsparcie inicjatyw lokalnych 
(mikroprojektów) poprzez promowanie 
współpracy pomiędzy społecznościami                  
po obydwu stronach granicy w celu 
wspólnej poprawy sfery kulturalnej, 
edukacyjnej, społecznej i gospodarczej.
Współpraca przynosi efekty w prawie 
wszystkich dziedzinach, np. nauka języ-
ka sąsiada, przewodniki językowe, pro-
jekty tandemowe dla służb policyjnych 
i ratunkowych, wspólne przedstawienia 
teatralne, muzyczne, imprezy i zawo-
dy sportowe, kultywowanie tradycji. 
Współpraca dotyczy nie tylko lokalnych 
władz i administracji, ale w dużej mie-
rze różnych organizacji pozarządowych, 
takich jak kluby sportowe, organiza-
cje młodzieżowe, szkoły, przedszkola,                
straże pożarne, wolontariat itp.
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Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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1. Osiedle Leśne 34 8:04 13:35

2. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 6:09 8:08 13:39 15:00

3. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 6:12 8:11 13:42 15:03

4. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 6:14 8:13 13:44 15:05

5. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:16 8:15 13:46 15:07

6. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:19 8:18 13:49 15:10

7. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Osiedle Szumiłowo 14 6:21 8:20 13:51 15:13

8. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:25 8:24 13:55 15:17

9. ul. Nowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 08 6:28 8:27 13:58 15:19

10. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:31 8:30 14:01 15:22

11. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:33 8:32 14:03 15:24

12. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:35 8:34 14:05 15:26

13. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 6:37 8:36 14:07 15:28

14. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 6:41 8:40 14:11 15:32

15. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. Centrum 11 6:44 8:43 14:14 15:35

16. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 6:47 8:46 14:17 15:38

17. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 6:50 8:49 14:20 15:41

18. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 8:51

19. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 6:52 14:22 15:43

20. ul. Jana Pawła II 15 8:53

21. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Warniki 17 6:55 8:55 14:25 15:46

22. Osiedle Leśne 34 6:58 8:59 14:29 15:50

23. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Warniki 24 7:01 9:02 14:32 15:53

24. ul. Adama Mickiewicza
/ kier. Osiedle Warniki 26 7:03 9:04 14:34 15:55

25. Osiedle Warniki 23 7:08 9:09 14:39 16:00

26. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 7:10 9:11 14:41 16:02

27. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 7:12 9:13 14:43 16:04

28. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Centrum 21 7:14 9:15 14:45 16:06

29. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 7:16 9:18 14:48 16:08

30. Osiedle Leśne 34 7:20

31 ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 7:24 9:21 14:51 16:13

32. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 7:27 9:24

33. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 7:29 9:26

34. ul. Drzewicka
/ nr 8-10 - kier. Osiedle Szumiłowo 12 7:31 9:28

35. ul. Drzewicka
/ nr 50-60- kier. Osiedle Szumiłowo 14 7:33

36. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 7:36

37 ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 7:39

38. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 7:41

39. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 7:44

40. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Rzemieślniczą 10 9:31

41. ul. Drzewicka
/ kier. centrum / przez ul. Sadową 11 9:34

42. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 7:46 9:36

43. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 7:49 9:38

44. ul. Dworcowa 17 7:51 9:41

  10 Styczeń 2024

L.p. Przystanek nr Godzina odjazdu

1. Osiedle Warniki 23 6:12 11:11 15:29

2. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 6:14 11:13 15:31

3. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 6:17 11:15 15:33

4. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Centrum 21 6:19 11:17 15:35

5. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Szumiłowo 19 6:22 11:20 15:38

6. Osiedle Leśne 34 6:25 11:23 15:41

7. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 22 6:29 11:27 15:44

8. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Osiedle Szumiłowo 18 6:32 11:30 15:47

9. ul. Orła Białego
/ BANK - kier. Osiedle Szumiłowo 20 6:34 11:32 15:49

10. ul. Słoneczna
przez ul. Jana Pawła II 16 6:36 11:34 15:51

11. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital 07 6:39 11:37 15:54

12. ul. Drzewicka
/ nr 50-60 - kier. Osiedle Szumiłowo 14 6:41 11:39 15:56

13. ul. Mikołaja Reja
/ SP3 - kier. Osiedle Szumiłowo 06 6:45 11:43 16:00

14. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 6:47 11:45 16:02

15. ul. Nowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 08 6:49 11:47 16:04

16. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Wesołą 02 6:52 11:50 16:07

17. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzoskwiniową 04 6:54 11:52 16:09

18. ul. Kostrzyńska
/ przychodnia 03 6:56 11:54 16:11

19. ul. Kostrzyńska
/ przed ul. Brzozową 01 7:14 11:56 16:13

20. ul. Mikołaja Reja
/ rondo - kier. Centrum 05 7:18 12:00 16:17

21. ul. Drzewicka
/ przed ul. Sadową - kier. Centrum 11 7:21 12:03 16:20

22. ul. Gabriela Narutowicza
/ szpital / przez ul. Główną 10 7:24 12:06 16:23

23. ul. Drzewicka
/ nr 1-7 - kier. Centrum 09 7:27 12:09 16:26

24. ul. Słoneczna
/ przez ul. Jana Pawła II 16 7:29

25. ul. Orła Białego
/ DMR  - kier. Centrum 13 12:12 16:29

26. ul. Jana Pawła II 15 7:31

27. ul. Dworcowa
/ kier. Osiedle Szumiłowo 17 7:33 12:15 16:32

28. Osiedle Leśne 34 7:37 12:19 16:36

29. ul. Tadeusza Kościuszki
/ kier. Osiedle Warniki 24 7:40 12:23 16:39

30. ulica Adama Mickiewicza
/ kier. Osiedle Warniki 26 7:42 12:25 16:41

31. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ przychodnia - kier. Osiedle Warniki 28 7:45

32. ul. Wojska Polskiego
/ kier. Centrum 29 7:49

33. Osiedle Warniki 23 12:30 16:36

34. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ ogrody - kier. Centrum 27 12:33 16:39

35. ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego
/ przychodnia - kier. Centrum 25 12:36 16:42
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AKTUALNY rozkład jazdy autobusów
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Informujemy, iż od dnia 1 września 2023 roku uruchomiona             
została komunikacja miejska na linii U-01: OSIEDLE LEŚNE –  
– OSIEDLE SZUMIŁOWO – OSIEDLE WARNIKI – UL. DWORCOWA 
przez ul. Orła Białego → ul. Gabriela Narutowicza → ul. Adama                                                                                                                 
Mickiewicza oraz na linii U-02: OSIEDLE WARNIKI –  OSIEDLE 
WARNIKI przez ul. Adama Mickiewicza → Osiedle Leśne →  
→ ul. Dworcową → ul. Gabriela Narutowicza → Os. Szumiłowo

Szczegółowy rozkład jazdy znajdziecie Państwo poniżej.
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DEZINFORMACJA PRZED WYBORAMI
Moi Drodzy, pozwalam sobie na tę poufałość gdyż uważam, że moje felietony czytają też osoby, 

które są mi bliskie i dobrze mi życzą oraz te, które są mi mniej przychylne. Zarówno jednych 
i drugich bardzo lubię i szanuję. Jestem radnym już od wielu lat i mam szczerą nadzieję,                                                                                   
że coś mi się udało dla miasta i jego mieszkańców zrobić. Raczej staram się nie chwalić tym, 
co osiągnąłem. Chętniej za to pokazuję, co robię licząc na to, że moja praca przyczynia 
się do poprawy jakości życia naszych mieszkańców. Kształciłem się prawie dwadzieścia 

lat i dzisiaj zdobytą wiedzę i doświadczenie przekuwam na pracę zawodową i społeczną.                
Z jakim skutkiem? 

To ocenią wyborcy w dniu 7 kwietnia br. 
Nie mogę się jednak zgodzić z pewny-
mi nieścisłościami, przekłamaniami,                                                                            
które systematycznie przekazywane 
są opinii społecznej na mój temat.                                                     
Obiecałem również, że wskażę               
powody, dla których konsekwentnie                                                    
odwoływałem, aż w końcu, wraz 
z  innymi radnymi odwołałem byłą 
Starostę Gorzowską ze stanowiska. 
Przed ostatnimi wyborami dowie-
działem się, że to nie ja tylko inna 
osoba bardzo mocno zasłużyła się 
w rozwiązaniu sprawy zadłużenia 
naszego szpitala wobec jego pracow-
ników. Oczywiście wszystko, co zro-
biliśmy w ramach doraźnej komisji 
ds. służby zdrowia  wypracowaliśmy 
wspólnie, jednakże to ja i tylko ja 
przygotowałem wszelkie dokumenty,                                                                        
które następnie przekazane zosta-
ły Staroście Małgorzacie Domagale                  
oraz  zarządowi powiatu. Spędziłem    
wiele godzin na rozmowach z pra-
cownikami szpitala, w czasie których 
wspólnie dochodziliśmy do tego, jak 
najlepiej rozwiązać problem, aby nie 
trwało to już ani dnia dłużej. No cóż 
z plakatów konkurencji wynikało, że 
to oni czynnie rozwiązywali cały pro-
blem. Przemilczałem to, ponieważ                                                                  
najważniejsze było dla mnie rozwią-
zanie problemu. 
W zeszłym tygodniu otrzymałem 
telefon z dużą ilością zarzutów prze-
platanych epitetami, jakobym był 
prowodyrem, inicjatorem, czy też 
może tylko zwolennikiem likwidacji            
Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 
w naszym mieście. Powodem miały 
być: wysokie koszty, niewystarczająca                                                                                    

ilość personelu, a przez to - długi                                                   
czas wyczekiwania na decyzje, od 
których przecież zawsze zależy                      
dalszy los badanych dzieci. Dowie-
działem się, że wszelkimi sposobami 
chciałem zlikwidować tą placów-
kę, i  nakazać wykonywanie badań                                                                       
w innych, prywatnych gabinetach
Otóż nie! Przykro słyszeć takie rze-
czy wiedząc ile samemu zawdzięcza 
się tej poradni. Prywatnie, na pew-
nym etapie mojego życia, mogłem 
skorzystać z pomocy pracujących 
tam fachowców. Pewnie m.in. dzięki                                               
ich wiedzy moje córki dzisiaj są 
tam, gdzie są, ciesząc się z tego, że                                         
mogły pójść rok wcześniej do szkoły.                         
O planach likwidacji placówki                     
dowiedziałem się przez przypadek, 
ale w porę i niech mi Państwo wierzą 

zrobiłem wszystko, co w mojej mocy, 
przekonując każdego, kto miał w tej 
sprawie coś do powiedzenia, żeby                                       
ta instytucja powiatowa zosta-
ła w  naszym mieście. Przez chwilę             
pojawił się wprawdzie pomysł, żeby 
przenieść ją z obecnego budynku 
do budynku naszej szkoły śred-
niej, gdzie dyrektor Leszek Naumo-
wicz gotowy był wygospodarować                                                                       
stosowne pomieszczenia. Na szczęcie 
w tym momencie górę nad wszystkim 
wziął zdrowy rozsądek, który naka-
zał kontynuowanie rozmów z  mia-
stem odnośnie wynajmowanych                                                                   
pomieszczeń i nie skazywanie                                                                       
badanych dzieci na niepotrzebny                                                                       
stres związany z przebywaniem 
w  pełnym młodzieży budynku          
szkoły, gdzie nie byłoby ani spokoju i 
ciszy, koniecznych do prawidłowego 
badania, ani wystarczająco dobrych 
warunków do pracy dla pedagogów 
i psychologów. Poradnia została 
tam, gdzie jest i nikt (mam nadzieję) 
nie zamierza jej przenosić ani tym                                                                         
bardziej likwidować. Przykro jest 
słuchać, że jest się radnym, który                                                                 
chce zabrać coś, co z perspekty-
wy kostrzyńskich dzieci jest bar-
dzo ważne. Nie zamierzam też snuć               
teorii spiskowych, ani pomawiać                        
nikogo o celowość puszczonej w eter 
plotki. Chcę jednak, abyście Państwo                                                          

wiedzieli, że między innymi z tego 
powodu nie mogłem zgodzić się na 
to, by osoby nieżyczliwe Kostrzynowi                                                                           
zajmowały dłużej decyzyjne stano-
wiska. 
Co do powodów odwołania. Współ-
czuję byłej staroście, która musi się 
zmagać z cierpieniem swoich niepeł-
nosprawnych najbliższych, zaistniałej                                                                                       
sytuacji, ale pewnie sama przyzna, 
że każde niepełnosprawna osoba           
w  naszym powiecie powinna być  
potraktowana co najmniej tak, jak 
ona by sobie tego życzyła w stosun-
ku do swoich najbliższych. Jestem            
przekonany o tym, że informacje, 
które przedstawię w kolejnym „Oku 
radnego” pozwolą również i Państwu 
na właściwy osąd sytuacji. Będzie 
to kolejny powód, dla którego brak 
było mojej zgody na dalsze piastowa-
nie przez nią funkcji starosty. 
Pewnego rodzaju weryfikatorem 
wskazanych powyżej działań oraz 
życzeń, mniej lub bardziej poboż-
nych, będzie informacja, kto z nas 
dalej wspiera działania byłej staro-
sty… Komu nie przeszkadzało i nie 
przeszkadza dysproporcja w przy-
dzielaniu środków z Powiatowego 
Centrum  Pomocy Rodzinie…

Andrzej Kail
Radny Rady Powiatu Gorzowskiego

Samorządowy Powiat

OKIEM RADNEGO

Twoja rek lama na naszych łamach

Adam.Piotrowski2@gmail.com  tel. 511 225 133  www.przekrojlokalny.pl

ZAREKLAMUJ SIĘ U NAS
- w największym bezpłatnym miesięczniku w regionie.

dotrze do 
tysięcy po-
tencjalnych 
klientów.
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Białko z owadów – nasza przyszłość?
Krzeszyce

W Karkoszowie w gminie Krzeszyce już za kilka tygodni uruchomiony zostanie zakład pro-
dukujący alternatywne białko z owadów. To największa tego typu inwestycja w historii 
Polski. Właściciel zakładu – firma HiProMine ma do końca roku zatrudnić 120 osób.

To już ostatni etap prac - mówi Rafał Szczelina,                    
dyrektor budowanego zakładu w Karkoszowie. Są 
pionierami w branży. Budują zakład, jakiego w Polsce 
jeszcze nie było - nowoczesny, dostosowany do chowu                                 
owadów, z których produkowane będzie alternatywne                                                                                                     
białko jako składnik paszowy do karm dla psów                           
i kotów oraz nawóz ekologiczny. 
Produkcja będzie się opierać o jeden gatunek owada, 
jest nim Hermetia Illucens (Black Soldier Fly). 
Trwają gorące przygotowania do uruchomienia zakładu,                                                                                                                      
który przyniesie znaczący impuls dla całej branży                                                                                                         
w  Europie – mówi Rafał Szczelina. - To już ostatni                                                                                                      
etap prac, końcówka stycznia to dla nas odbiory                                          
budowlane obiektów. Trwa również montaż technologii,                                                                                                                                
w tym urządzeń, które są niezbędne do uruchomienia 
produkcji - tłumaczy.
Budowa zakładu w Karkoszowie była wieloetapowym 
przedsięwzięciem, które angażowało specjalistów 
z różnych dziedzin - od ekspertów z zakresie budow-
nictwa, po technologów, czy ekspertów od hodowli 
zwierzęcej. To również zakup nowoczesnych urządzeń, 
przeszkolenie personelu oraz koordynacja wszystkich 
niezbędnych procesów produkcyjnych.
Jednym z kluczowych elementów, które wyróżniają nasz 
zakład, jest jego zaawansowana technologia, która jest 
unikatowa na skalę Europy - zdradza Rafał Szczelina.                                                                                                 
- Nowoczesne rozwiązania technologiczne mają                   
zastosowanie w różnych obszarach, począwszy od linii          
produkcyjnych, poprzez magazyny, aż po systemy                                                                                      
zarządzania produkcją. Wprowadzenie tych innowacji                                                                                          
stanowi odpowiedź na rosnące oczekiwania rynku                
w zakresie produkcji alternatywnego białka. Zapotrze-
bowanie jest ogromne, a my chcemy zostać liderami 
w  branży. Takiego zakładu, w którym na dużą skalę         

będzie produkowane białko owadzie, w Polsce jeszcze 
nie ma. To pierwsze tego typu miejsce w kraju - dodaje.
Przyszli pracownicy fabryki uczestniczą obecnie             
w  intensywnych szkoleniach, które mają na celu                       
przygotowanie ich do pracy na nowoczesnych liniach 
produkcyjnych, a przy tym by personel był doskonale                              
zaznajomiony z procesami technologicznymi oraz 
bezpieczeństwem pracy.
HiProMine obecnie prowadzi swoją działalność                       
w Robakowie, pod Poznaniem i ta lokalizacja działalności                                                                                                                     
pozostanie - tu spółka rozbudowała Centrum Genetyczne.                                                                                                              
Natomiast zakład w Karkoszowie będzie drugim oraz 
skupionym przede wszystkim na produkcji, która jak 
się szacuje, będzie aż 40-krotnie większa niż dotychczas! 
Prócz białka w Karkoszowie będzie powstawał również 
owadzi olej oraz ekologiczny nawóz z chityną. Pełne 
moce produkcyjne, czyli 25 tys. ton białka owadziego,  
zakład osiągnie na koniec tego roku. 
Warto podkreślić, że białko owadzie, z powodzeniem 
zastępuje inne rodzaje białek, przy czym pozbawione 
jest antybiotyków, co sprawia, że nie wywołuje reak-
cji alergicznych. W kontekście rozmaitych schorzeń, 
od  których zwierzęta domowe nie są wolne, ma to 
ogromne znaczenie.
Co bardzo istotne, do produkcji owadów nie będzie 
zużywana woda pitna. Bioreaktory, w których będą 
hodowane larwy Black Soldier Fly charakteryzują 
się bardzo niskim zużyciem energii. Owady będą się 
żywić produktami ubocznymi przemysłu rolno-spo-
żywczego (np. buraczane wysłodki czy pulpa ziem-
niaczana) Po tygodniu od zasiedlenia młodych larw, 
z bioreaktora będzie można wyjąć dojrzałe larwy i na-
stępnie przetworzyć je na produkt końcowy.

Red.

W spółkach skarbu państwa zmiany ca całego. Nawet                  
Daniel Obajtek tak jakby zrezygnował z prezesowania                        
Orlenowi. Obiecywał, że poda się do dymisji po tym jak 
zmieni się władza, bo „swój honor ma”. Widocznie honor 
byłego wójta Pcimia wart jest funta kłaków, bo nowa władza 
rozsiadła się już 13 grudnia, a prezes wcale się nie zdymi-
sjonował, tylko oddał się do dyspozycji Rady Nadzorczej 
Orlenu. Po co taki manewr? Były wójt Pcimia kombinował 
jakby tu jeszcze załapać się na orlenowską odprawę. 5 lutego                                                                                                     
odwołała go pisowka rada nadzorcza. To nie tylko brak              
honoru, do którego przyznał się sam Obajtek, ale także            
elementarny brak przyzwoitości wymykający się cywilizo-
wanym standardom korporacyjnym. Obajtek weźmie swoje 
kolejne miliony, ale jest przy tym przynajmniej jeden plus. 
Na informację o posunięciach Obajtka euforycznie zareago-
wała giełda i akcje Orlenu zapikowały do góry. 

O byłym prezesie Orlenu D. Obajtku myślę, że jeszcze usły-
szymy. Najwyższa Izba Kontroli przedstawiła raport w spra-
wie fuzji Orlenu z Lotosem. Według NIK aktywa Lotosu 
zostały sprzedane co najmniej 5 mld zł poniżej wartości. 
Transakcję montował Obajtek, a zgodę na fuzję bez należytej 
analizy kosztów i korzyści wydał ówczesny minister akty-
wów państwowych Jacek Sasin. Obaj z pewnością już wkrót-
ce staną przed odpowiednią komisją śledczą, i zapewne także 
przed sądem. Prokuratura z Płocka już prowadzi śledztwo.

Tymczasem dwóch przestępców skazanych prawomocnym 
wyrokiem sądu, tj. Mariusz Kamiński i Maciej Wąsik są już 
na wolności. Tym razem skutecznie ułaskawił ich Prezydent 
Andrzej Duda. Prawo łaski nie jest jednak uniewinnieniem. 
Polega ono jedynie na darowaniu kary, zatarciu skazania, ale 
nie rehabilituje skazańców ani nie unieważnia prawomoc-
nego wyroku. Kilka lat temu sam o tym mówił Prezydent 
Andrzej Duda. Dzisiaj wygaduje już chyba sam nie wie co… 
Osoby skazane nie mogą zajmować publicznych stanowisk 
– tracą bierne prawo wyborcze. W związku z tym Kamiński                                                                                                   
i Wąsik przestali być posłami z mocy prawa. Tymczasem 
PiS i pisowski prezydent z uporem maniaka twierdzą, że ci 
nadal mogą zasiadać w niższej izbie parlamentu. A. Duda 
zapowiedział, że wszystkie ustawy, które podpisze będzie 
kierował do Trybunału Konstytucyjnego w trybie kon-
troli następczej (tak zrobił również z ustawą budżetową),                    
bo Sejm uchwalił je bez obecności Kamińskiego i Wąsi-
ka.  Niedawno politycy PiS próbowali siłą obu skazanych 
wprowadzić do Sejmu. Sceny przed niższą izbą parlamentu 
były naprawdę żenujące. Tłum PiS-owców przepychał się                                                                                                                            
ze Strażą Marszałkowską jak gówniarzeria z ochroną pod 
dyskoteką. Prezes Kaczyński, że dość wątły w barkach, 
słownie mobilizował do ataku, pokrzykując do strażni-
ków, kim on tutaj nie jest. Na czele bojówek stanął Antoni                               
Macierewicz, który przypadkiem lub nie zdzielił Mariusza 
Kamińskiego po gębie (twierdząc później, że to manipula-
cja dziennikarzy). Straż Marszałkowska stanęła na wyso-
kości zadania i  stanowczo nie pozwoliła nieuprawnionym                                                  
osobom wejść do Sejmu, zachęcając przy tym, by obaj                                                       
skorzystali z biura przepustek. 

Takie hucpy jak powyżej, to już klasyka w wykonaniu PiS. Jej 
politycy wprowadzili pod obrady Sejmu uchwałę w sprawie 
poszanowania praw człowieka. PiS chce by Sejm stanowczo 
potępił zastosowanie tortur wobec Mariusza Kamińskiego. 
Były minister spraw wewnętrznych nie był jednak łamany 
kołem, nikt go nie przypalał gorącym żelazem, ani nie zry-
wał paznokci. Tortury miały polegać na przymusowym kar-
mieniu przez sondę, jakiemu został poddany skazany, gdy 
jego głodówka zaczęła nabierać niebezpieczny dla zdrowia 
obrót. Politycy PiS nie chcą przyjąć do wiadomości, że to 
lekarz zalecił taki sposób karmienia, by skazany zwyczajnie 
nie zszedł z tego świata. Czy jest jeszcze jakiś absurd, który 
może mnie w tym kraju zaskoczyć? Myślę, że coś nam PiS 
jeszcze zmaluje.

Rząd Koalicji Obywatelskiej, Trzeciej Drogi i Nowej Lewicy 
rozsiadł się już na dobre. Na tyle dobrze, że spuchł do roz-
miarów 110 ministrów i wiceministrów. Odchudzenie rządu 
było jedną ze 100 obietnic KO na pierwsze 100 dni sprawo-
wania władzy. Co prawda Tusk nie podbił jeszcze rekordu 
Mateusza Morawieckiego, którego gabinet w 2018 r. liczył 
121 osób, ale jest bliski. To mocna żółta kartka koalicji. 

Adam Piotrowski

POLITYCZNA GÓWNARZERIA 
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·  koszenie trawników, dużych powierzchni 
   płaskich (również farmy fotowoltaiczne), 
   boisk sportowych
  wykaszanie zboczy, rowów, nieużytków·
  wertykulacja i aeracja trawników·
  cięcie żywopłotów·
  zrąbkowanie gałęzi·
  sprzątanie terenów wspólnot i spółdzielni ·

   mieszkaniowych

·  sprzątanie biur i obiektów przemysłowych
·  sprzątanie klatek schodowych
·  opieka nad grobami
·  czyszczenie i konserwacja kostki brukowej
·  mycie okien i elewacji wodą 
    demineralizowaną
·  odkurzanie hal przemysłowych 
    na wysokości
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XXI Bal Przyjaciół Zapasów. Wspaniała impreza wspaniałych ludzi…
Kostrzyn nad Odrą

XXI Bal Przyjaciół Zapasów, który miał miejsce 11 lutego w murach kostrzyńskiej „Kręgielni” przeszedł już do chlubnej historii sportu 
zapaśniczego w Kostrzynie nad Odrą.

Ponad 260 medali, tytuły mistrzów Polski, wielokrotne                                         
miejsca ma wszystkich trzech miejscach podium 
w  imprezach ogólnopolskich i międzynarodowych,   
reprezentanci Polski na mistrzostwach Europy i Świata. 
Wszystkie sukcesy kostrzyńskich zapaśników przypisać                                                                                                                 
można kadrze szkoleniowej Celulozy Kostrzyn i jej 
kontynuatorom SKF OLIMP Kostrzyn nad Odrą i UKS 
Jedynka Zapasy Kostrzyn nad Odrą. Zawodników                                                                                                                       
naszych szkolili: Zdzisław Jendryka, Karol Kluska, 
Ryszard Nagórny, Ryszard Szkwarek, Zbigniew                  
Jaworski, Edward Bułkowski, Janusz Adamczewski, 
Marek Ziołański, Grzegorz Wilman, Tomasz Iwaszko,                                                                                                                                  
Mariusz Iwaszko, Dawid Olszewski, Mariusz                   
Torbiczuk, Stanisław Grzelczak, Janusz Zalewski,                     
Artur Żołna i wielu innych. O tym, że pomimo 
tego, że mamy dwa kluby zapaśnicze w Kostrzynie 
stanowimy jedność świadczy to, ze wszyscy trenerzy                              
i zawodnicy wyszli spod jednej ręki. Była to silna, ale 
jednocześnie ojcowska ręka Antoniego Żołny. Antoni,                                 
to niekwestionowany przywódca, lider, zawodnik, 
trener i wspaniały przyjaciel. Tysiące ludzi z ukształ-

towanymi przez niego charakterami mieszka i pracuje                                      
dzisiaj w Kostrzynie nad Odrą. Wszyscy zawdzięczmy 
mu to, gdzie się dzisiaj znajdujemy i serdecznie mu 
za to dziękujemy. 
Bal był doskonalą okazją do tego by podziękować              
Antoniemu i wszystkim zawodnikom, którzy przyczy-
nili się do budowy wspanialej historii naszego klubu.                       
Szkoda, że nie wszyscy mogli być obecni. Mam 
ogromną nadzieję, ze nie był to ostatni bal i w kolej-
nych udział wezmą wszyscy ci, którzy dzisiaj z różnych 
powodów nie zaszczycili nas swoja obecnością. Wraz 
z moimi przyjaciółmi Arturem Grzelczakiem oraz                                                                                                        
Zygmuntem Mendelskim, pod czujnym okiem                     
Antoniego podziękowaliśmy zawodnikom, sponsorom                                                                                                             
i działaczom sportu zapaśniczego za wkład w rozwój 
zapasów i budowanie naszej wspólnej historii.
Jesteście wielcy. 
Z ogromnym zaszczytem przyjąłem wyróżnienie jako 
„Prezes XX-lecia”. Od ponad dwudziestu lat kieruję 
naszym stowarzyszeniem, borykając się z wszystkimi 
jego problemami i dbając o to, by sekcja nasza miała 

spokojny byt i mogła funkcjonować, dbając o zdrowie 
i wyszkolenie kostrzyńskiej młodzieży. Zaszczytne 
wyróżnienie, którym mnie obdarzono w sobotni wie-
czór motywuje mnie do dalszej pracy na rzecz dzieci i 
młodzieży, która zamiast przed komputerem może do-
brze i zdrowo rozwijać się fizycznie i intelektualnie na 
macie. Ruch, kształtowanie charakterów, wola walki                                                                                                  
i zwyciężania, to wartości, które wpajają młodym                   
ludziom nasi trenerzy. To oni robią wspaniałą robotę. 
My działacze jesteśmy od tego by ich wspierać i dbać 
o  to, by w spokoju mogli wykonywać swoją pracę.              
Wyróżnienie miłe, ale zobowiązujące. 
Bal trwał do białego rana i wszyscy, mam nadzieję 
bawili się wspaniale. To wspaniałe wydarzenie udo-
kumentował jeden z najbardziej oddanych przyjaciół 
naszej sekcji i pracownik kostrzyńskiego MOSIR’u 
Mariusz Staniszewski. Do zobaczenia za rok…
Dziękuję wszystkim zaangażowanym w pracę naszej 
sekcji. Dziękuję za to, co robicie i za to, że jesteście.

Andrzej Kail 
Prezes SKF OLIMP
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Panie Prezesie, stanowisko w Olimpii                                                                        
Sulęcin objął Pan w 2021 roku, co zmie-
niło się w klubie od tamtej pory?
Robert Plauch: Przede wszystkim siat-
kówka w Sulęcinie jest na wysokim i co-
raz bardziej ustabilizowanym  poziomie. 
Zawodnicy w zdecydowanej większości 
decydują się na przedłużenie kontraktu                                                            
z klubem na kolejne sezony, niejako 
„wsiąkają” w lokalne środowisko i utożsa-
miają z naszą wizją. Cieszy zapełniająca                                                                                           
się z sezonu na sezon hala, zwłaszcza 
przez najmłodszych kibiców - lokalną 
młodzież i dzieci. Siatkówka w Sulęcinie 
i okolicach, tak jak i w Polsce, zyskuje 
na popularności. W mojej ocenie wkład 
zarządu, na którego stoję czele, jest na-
prawdę znaczący. Uważam, że z jednej 
strony zarząd, a z drugiej otoczenie klu-
bu to wspaniała ekipa, na którą zawsze 
można liczyć. Również bardzo ważnym, 
wręcz niezbędnym elementem, są part-
nerzy biznesowi i oczywiście samorzą-
dowi. Czas kiedy zostałem prezesem 
był dość ciężki - ze względu na skutki 
COVID i pewnego tąpnięcia gospodar-
czego należało skuteczniej dotrzeć do 
sponsorów, co w mojej ocenie się udaje.

Więcej sponsorów, czyli czekają nas duże 
zmiany? Rozumiem, że po odejściu stra-
tegicznego sponsora firmy Nuborn oraz 
Smart & Green, udało się Wam wypełnić 
tę znaczącą lukę w budżecie?
Robert Plauch: Tak, bo jak mawiają 
„kto nie idzie lub stoi w miejscu, ten 
się cofa”, dlatego potrzebne było zdecy-
dowane działanie. Tak jak wspomnia-
łem część sponsorów wycofała się i my 
to rozumiemy. Poza pozyskiwaniem 
nowych sponsorów, o czym już wspo-
mniałem, poszerzamy naszą współpracę 
o samorządy lokalne. Oczywiście strate-
gicznym jest miasto Sulęcin. Obecnie 
jesteśmy w  trakcie rozmów na temat 
dodatkowych trybun w hali sportowej 
I LO w Sulęcinie. W tej sprawie złoży-
liśmy projekt do konkursu w Urzędzie                           
Marszałkowskim, poza tym zarząd                                            
klubu nieustannie pracuje nad pozyska-
niem także innych źródeł finansowania: 
staramy się o wsparcie na różne działa-
nia w Ministerstwie Sportu.
 
Zmiany nastąpiły również z począt-
kiem sezonu 23/24 - decyzją zarządu 
rolę pierwszego trenera objął Konrad 
Cop, a dotychczasowy trener, Łukasz 

Robert Paluch - prezes STS Olimpia Sulęcin
WYWIAD MIESIĄCA

Robert Paluch - przedsiębiorca, samorządowiec lubuski, w przeszłości wicewojewoda, a od ośmiu lat prezes Lubuskiego Związku Lekkiej                      
Atletyki i członek władz PZLA. Prezes Celowego Związku Gmin CZG-12, a od trzech sezonów także prezes pierwszoligowego klubu siatkarskiego 
STS Olimpia Sulęcin. 

Chajec, objął stanowisko dyrektora 
sportowego klubu. Jak Pan ocenia ten 
ruch z perspektywy czasu?
Robert Plauch: To był dla nas duży 
krok i oceniam go bardzo pozytywnie: 
potrzebne było rozdzielenie dwóch sta-
nowisk dyrektora sportowego i trenera, 
by w pełni skupić się na danej, jakże   
wymagającej funkcji. Łukasz Chajec 
rok wcześniej namawiał mnie na takie                                
rozwiązanie i takie nastąpiło. Świetnie 
odnajduje się w nowej roli, a obecność 
trenera Copa nadała w klubie świeżo-
ści i  spojrzenia na siatkówkę z innej 
perspektywy. Nie bez powodu zdecy-
dowaliśmy się na byłego szkoleniowca 
MOS Wola Warszawa - Konrad Cop 
ma na swoim koncie wiele sukcesów, 
które nie sposób wymienić jednym 
tchem. To osoba z dużą wiedzą, warsz-
tatem siatkarskim, trener młodzieżowej 
reprezentacji Polski, medalistów Mi-
strzostw Mazowsza i Mistrzostw Polski. 
Jego obecność w Sulęcinie przyciągnęła 
do  naszego klubu młodych, ambitnych 
zawodników, będących w przeszłości 
podopiecznymi Copa. Jestem bardzo 
zadowolony z takiego rozwiązania.

Proszę opowiedzieć jeszcze o planach 
na rozwój klubu.
Robert Plauch: Przede wszystkim                                                                          
stawiamy na rozwój dziecięcej i mło-
dzieżowej siatkówki, bo to nasza przy-
szłość. Już teraz w sezonie 2023/24 
możemy pochwalić się, że pod bacz-
nym okiem wykwalifikowanych 
5  trenerów trenuje ponad 70  dzieci                                                                             
w  wieku od 6. do 18. roku życia. To 
bardzo ważne, aby zaszczepić miłość 
do sportu już od najmłodszych lat, 
zwłaszcza w mieście, które jest kolebką 
siatkówki – to właśnie w naszych mło-
dych siatkarzach pokładamy największe 
nadzieje na rozwój tej pięknej dyscypli-
ny sportu w na sulęcińskich ziemiach. 
W tym miejscu warto wspomnieć także 
o trzecioligowym zespole STS Olimpia 

Sulęcin / AS Słubice, który od sezonu 
2023/2024 trenuje pod okiem trenera 
Pawła Dzygi. AS Słubice ma być rów-
nież formą zaplecza dla Olimpii Sulęcin. 
Dzięki współpracy obu klubów udało                     
się wystawić i zgłosić do rozgrywek 
III ligi męskiej drugą drużynę Olimpii. 

A co z drużyną seniorów?
Robert Plauch: Naszym celem numer                                                                            
jeden jest radość gry w lidze - na                                                       
zapleczu ekstraklasy czujemy się 
bardzo dobrze i uważam, że to jest 
właśnie nasze miejsce. Wszyscy                                                                         
ciężko pracujemy, aby utrzymać,                           
a nawet polepszyć ten wynik - naszym 
marzeniem jest awans do fazy play-off 
i wierzę, że z sezonu na sezon nie będzie 
to jedynie marzenie i wykonamy kiedyś 
ten plan. 

2/3 sezonu za nami, czy toczą się już 
rozmowy kadrowe na przyszły sezon, 
2024/2025?
Robert Plauch: Oczywiście, przełom 
roku to najlepszy czas na tego typu           
kroki. Nie możemy zostać w tyle za                  
innymi klubami, więc nauczeni                                                                                 
doświadczeniem już prowadzimy               
rozmowy z zawodnikami, z którymi 
chcemy kontynuować, bądź zacząć 
współpracę od nowego sezonu. Jestem 
dobrej myśli. 

Jest Pan również Prezesem Lubuskiego 
Związku Lekkiej Atletyki, czy ta funk-
cja nie zakłóca działalności w Olimpii?
Robert Plauch: Absolutnie nie, ja                    
kocham sport, dlatego się angażuję. 
I  tutaj uspokajam: działalność klubo-
wa i  związkowa to dwie różne sprawy. 
Natomiast warto w tym miejscu wspo-
mnieć, że w lekkiej atletyce bardzo dużo 
się dzieje.

Dziękuję za rozmowę.
Robert Plauch: Dziękuję bardzo i do 
zobaczenia na meczach.

Foto: Artur PAWLIK
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TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
poniedziałek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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